

WATTSAPP INC.

3 Points per kWh Bonus

+3 Points per kWh — Official Reward Rules

Official Reward Rules

Program Period July 1, 2026 – June 30, 2027	Governing Law Province of Ontario	Sponsor WattsApp Inc.
---	---	---------------------------------

contact@wattsapp.ca | www.wattsapp.ca

NO PURCHASE IS NECESSARY TO PARTICIPATE. THIS OPTION IS NOT A GAME OF CHANCE. THERE IS NO DRAW. ALL ELIGIBLE PARTICIPANTS RECEIVE THE BONUS POINTS, SUBJECT TO VERIFICATION. PARTICIPATION CONSTITUTES FULL ACCEPTANCE OF THESE RULES AND THE GENERAL PROGRAM TERMS.

Option Name	3 Points per kWh Bonus — +3 Points per kWh
Sponsor	WattsApp Inc.
Program Period	July 1, 2026 – June 30, 2027
Benefit Type	Guaranteed (No Draw)
Bonus Rate	+3 Points per kWh (in addition to standard base rate)
Verification Required	Yes — CFR Annual Verification
Governing Law	Province of Ontario, Canada

1. DESCRIPTION AND NATURE OF THIS OPTION

The 3 Points per kWh Bonus reward (the “Reward”) is a guaranteed, non-draw reward available during the Program Period to eligible WattsApp participants (each an “Owner”) who select this Reward during the Reward Selection Period. This Reward is not a lottery, contest, or game of chance. No draw or random selection takes place. All Owners who validly select and remain eligible under this Reward will receive the bonus Charging Point earning rate described in these Reward Rules, subject to the Verification condition set out herein.

2. ELIGIBILITY

To be eligible to receive the 3 Points per kWh Bonus, the Owner must:

- Meet all eligibility requirements set out in Triple Play Program General Terms and Conditions;
- Have an active WattsApp account in good standing with at least one (1) enrolled EV charger in active status on the WattsApp Platform;
- Be designated as the Owner of the enrolled charger(s) within the WattsApp Platform at all times during the Program Period;
- Have validly selected this Reward during the Early Bird Selection Period (June 19, 2026 – June 30, 2026) or the General Selection Period (July 1, 2026 – May 31, 2027), in accordance with Triple Play Program General Terms and Conditions;
- Remain in good standing with WattsApp and in compliance with all applicable Program terms throughout the Program Period.

WattsApp reserves the right at any time to verify eligibility and to suspend the bonus points for any Owner who ceases to meet the eligibility requirements.

3. HOW THE REVENUE BOOST WORKS

3.1 Bonus Points Rate

During the Program Period, eligible Owners who have selected this Reward will earn an additional three (3) bonus Charging Points per kWh of eligible energy delivered through their enrolled charger(s) on the WattsApp Platform (the “Bonus Points”). The bonus Points are awarded in addition to the Owner’s standard base rate, whatever that rate may be. This Reward is structured as a fixed bonus of +3 Points per kWh and is not defined by reference to the current standard base rate. WattsApp reserves the right to adjust the standard base rate at any time without affecting the fixed bonus of three (3) additional Points per kWh awarded under this Reward.

3.2 Effective Date — No Backdating

The Bonus Points rate will take effect on the later of: (i) July 1, 2026; or (ii) the date on which the Owner selects and confirms this Option through the Platform. The bonus points is not backdated to any prior date under any circumstances. For greater certainty: (i) an Owner who selects this Option on July 15, 2026 will receive the bonus points for eligible sessions recorded on or after July 15, 2026; (ii) sessions recorded prior to the date of selection will not receive the bonus points; and (iii) no retroactive Point adjustments will be made.

3.3 Per-Session Crediting

Points are credited to the Owner’s WattsApp account on a per-session basis following each eligible charging session. WattsApp aims to credit Points within twenty-four (24) hours of session completion; however, WattsApp makes no guarantee as to the timing of Point crediting. Point balances are subject to adjustment following Verification.

3.4 Separate Ledger Entries

For transparency and auditability, Charging Points credited under this Reward will appear as separate line entries in the Owner’s WattsApp Charging Points wallet. Specifically: (i) the standard base rate Points for each session will appear as one entry; and (ii) the three (3) bonus Points per kWh earned under this Reward will appear as a separate, distinct entry for the same session. Similarly, if the Owner also wins the Monthly 12 Points per kWh Giveaway in a given month, the elevated Points for that month will appear as a separate entry. This separate entry structure ensures a complete and verifiable audit trail of all

Points sources, consistent with WattsApp's obligations under the Charging Program Agreement and the Clean Fuel Regulations (SOR/2022-140).

3.5 Eligible Sessions

An eligible charging session is a session that: (i) is recorded through an enrolled charger in the Owner's WattsApp account; (ii) occurs on or after the date the Owner selected this Option; (iii) occurs during the Program Period; and (iv) is associated with charging data transmitted to and accepted by the WattsApp Platform. Sessions recorded through chargers that are not actively enrolled on the Platform, or sessions for which data transmission fails, will not be eligible.

3.6 Earning Rate — Stacking

Charging Point earning rates under this Program are additive. The three (3) bonus Points per kWh awarded under this Reward stack with all other applicable earning rates. For greater certainty, assuming a standard base rate of three (3) Points per kWh, an Owner who has selected this Reward and who also wins the Monthly 12 Points per kWh Giveaway in the same month will earn eighteen (18) Points per kWh for that month (3 base + 3 bonus + 12 giveaway). See Triple Play Program General Terms and Conditions for the full stacking rules.

4. VERIFICATION CONDITION

Points accrued under this Option are provisional (the "Provisional Points") until the annual CFR Verification is successfully completed by WattsApp's third-party verification body. The following applies:

- Provisional Points will be reflected in the Owner's WattsApp account but are not redeemable for cash until Verification is successfully completed.
- Following successful Verification, Provisional Points will be confirmed and become redeemable during the applicable Q1 redemption window.
- If Verification reveals discrepancies in charging data, WattsApp reserves the right to adjust, reduce, or reverse any Provisional Points accordingly. Owners will be notified of any material adjustments.
- WattsApp shall not be liable for any delay in Verification or for any adjustment to Provisional Points resulting from Verification findings.

5. CHARGING POINTS — REDEMPTION

Charging Points earned under this Reward are redeemable for cash during the Q1 redemption window of the following calendar year, following successful completion of the annual CFR Verification for the year in which the Points were earned. The Q1 redemption window opens only after successful Verification has been completed; there is no fixed calendar date on which the window opens. Only Points earned from eligible charging sessions in the prior calendar year are eligible for redemption in a given Q1 window. For greater certainty: (i) Points earned in calendar year 2026 are redeemable in the Q1 2027 redemption window, which opens only after successful completion of the 2026 CFR Verification; and (ii) Points earned in calendar year 2027 are redeemable in the Q1 2028 redemption window, which opens only after successful completion of the 2027 CFR Verification.

Points are non-transferable and have no monetary value outside of the WattsApp Program redemption process.

6. DISQUALIFICATION AND FORFEITURE

The bonus rate and any associated Points earned under this Reward are subject to suspension or forfeiture if the Owner is disqualified under Triple Play Program General Terms or these Reward Rules, including but not limited to: (i) double-dipping with another CFR aggregator during the same compliance period; (ii) breach of any WattsApp program terms; or (iii) cessation of charger enrollment on the Platform. In the event of disqualification, WattsApp reserves the right to reverse any Provisional Points credited under this Option.

SUSPENSION AND FORFEITURE

WattsApp reserves the right, in its sole and absolute discretion, to suspend or terminate any participant's access to this Reward, and to reverse any Points or rebate amounts credited, without notice, if WattsApp determines or reasonably suspects that the participant:

- Has violated any provision of these Reward Rules, Triple Play Program General Terms and Conditions, the WattsApp Charging Program Agreement (available at www.wattsapp.ca/charging-agreement), or any other applicable WattsApp policy;
- Has enrolled a charger simultaneously in another Clean Fuel Regulations (SOR/2022-140) aggregator program during the same compliance period;
- Has engaged in any fraudulent, abusive, deceptive, or bad-faith conduct in connection with this Reward;
- Has ceased to meet any eligibility requirement at any time during the Program Period;
- Has provided false, incomplete, inaccurate, or misleading information at any stage.

WattsApp's determination on all suspension and forfeiture matters is final and binding.

GENERAL CONDITIONS

- **Canadian Contest:** This Reward is available only to eligible Canadian residents and shall be construed and evaluated according to applicable Canadian law. VOID IN WHOLE OR IN PART WHERE PROHIBITED BY LAW.
- **Acceptance of Rules:** Participation in this Reward constitutes full, complete, and unconditional acceptance of these Reward Rules and all decisions of WattsApp, which are final and binding in all respects.
- **Amendment and Cancellation:** WattsApp reserves the right, in its sole and absolute discretion, to cancel, modify, suspend, or terminate this Reward at any time and for any reason, including technical failures, unauthorized human intervention, fraud, force majeure, or any other cause beyond WattsApp's reasonable control that corrupts or affects the administration, security, fairness, or integrity of this Reward. In the event of cancellation, WattsApp will make commercially reasonable efforts to award any prizes already identified at the time of cancellation.
- **No Liability for Technical Issues:** WattsApp is not responsible for any error, omission, interruption, deletion, defect, delay in operation or transmission, theft or destruction of, or unauthorized access to, or alteration of, entries, including: (i) any entry submitted that is late, lost, damaged, illegible, or incomplete; (ii) any computer, telephone, cable, satellite, network, or technical failures of any kind; or (iii) any injury or damage to any person's computer or device related to or resulting from participating in or accessing this Reward.
- **No Affiliation with Third Parties:** This Contest is in no way sponsored, endorsed, administered by, or associated with Tesla, Inc., Interac Corp., or any other third party whose products or

services may be referenced in these Reward Rules. Any questions, comments, or concerns regarding this Reward should be directed to WattsApp Inc. and not to any such third party.

- **One Prize Per Person:** Maximum one (1) prize per person per draw period during the applicable Program Period, unless otherwise specified in these Reward Rules.
- **No Assignment:** Prizes are non-transferable and may not be assigned to any other person. Any attempt to transfer or assign a prize will result in immediate forfeiture.
- **Applicable Law:** All federal, provincial, and local laws and regulations apply. This Contest is subject to all applicable provisions of the Criminal Code (Canada), the Competition Act (Canada), and the laws of the Province of Ontario.
- **Language:** These Reward Rules and Reward Rules are published in both English and French. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English and French language versions, the English language version shall prevail, govern, and control.
- **Severability:** If any provision of these Reward Rules is found to be invalid, illegal, or unenforceable, the remaining provisions shall continue in full force and effect to the maximum extent permitted by applicable law.

PRIVACY AND PERSONAL INFORMATION

By participating in this Reward, each Entrant consents to the collection, use, and disclosure of their personal information by WattsApp Inc. for the following purposes: (i) administering this Reward, including verifying eligibility and contacting winners; (ii) complying with applicable legal obligations, including obligations under Canada's Clean Fuel Regulations (SOR/2022-140); and (iii) where consent has been separately obtained, communicating marketing information regarding WattsApp's products and services.

The collection and use of personal information is governed by WattsApp's Privacy Policy, available at www.wattsapp.ca, and is subject to Canada's Personal Information Protection and Electronic Documents Act (PIPEDA, S.C. 2000, c. 5), Quebec's Act Respecting the Protection of Personal Information in the Private Sector (Law 25 / Act P-39.1), and, where applicable, mandatory data retention obligations under ss. 166(1) and 166(3) of the Clean Fuel Regulations (SOR/2022-140).

Entry in this Reward does not constitute consent to receive commercial electronic messages from WattsApp. Any commercial electronic messages sent by WattsApp will comply with Canada's Anti-Spam Legislation (CASL, S.C. 2010, c. 23) and will include a functional unsubscribe mechanism. Entrants may withdraw consent at any time by contacting contact@wattsapp.ca. Withdrawal of consent will not affect Contest eligibility.

LIMITATION OF LIABILITY

TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY APPLICABLE LAW, BY ENTERING THIS REWARD, EACH ENTRANT AGREES TO RELEASE, INDEMNIFY, DEFEND, AND HOLD HARMLESS WATTSAPP INC. AND ITS RESPECTIVE AFFILIATES, SUBSIDIARIES, DIRECTORS, OFFICERS, EMPLOYEES, AGENTS, REPRESENTATIVES, SUCCESSORS, AND ASSIGNS (COLLECTIVELY, THE "RELEASED PARTIES") FROM AND AGAINST ANY AND ALL CLAIMS, DAMAGES, LOSSES, LIABILITIES, COSTS, AND EXPENSES (INCLUDING REASONABLE LEGAL FEES) ARISING OUT OF OR IN CONNECTION WITH: (I) PARTICIPATION IN THIS REWARD; (II) ACCEPTANCE, USE, OR MISUSE OF ANY PRIZE; (III) ANY BREACH OF THESE REWARD RULES BY THE ENTRANT; OR (IV) ANY VIOLATION OF ANY THIRD PARTY'S RIGHTS BY THE ENTRANT.

The Released Parties shall not be liable for any indirect, incidental, special, consequential, punitive, or exemplary damages arising from or related to this Reward or any prize. The Released Parties' total aggregate liability to any Entrant shall not exceed the fair market value of the prize directly at issue.

GOVERNING LAW AND JURISDICTION

These Reward Rules are governed by and construed in accordance with the laws of the Province of Ontario and the federal laws of Canada applicable therein, without regard to conflict of law principles. Each Entrant irrevocably submits to the exclusive jurisdiction of the courts of the Province of Ontario for the resolution of any dispute arising out of or in connection with these Reward Rules or this Reward.

RECORDS RETENTION

WattsApp will maintain complete and accurate records of this Reward for a minimum of one (1) year following the end of the applicable Program Period (i.e., until at least June 30, 2028), including: (i) all promotional materials and advertising; (ii) all entry data, including Platform Entries and AMOE submissions; (iii) all Skills Testing Questions administered and responses received (where applicable); (iv) all winner selection documentation; (v) all communications with winners; and (vi) all prize fulfillment records. Where any records overlap with obligations under Canada's Clean Fuel Regulations (SOR/2022-140), the longer retention period prescribed by ss. 166(1) and 166(3) of the CFR (ten (10) years) shall govern.

CONTACT

For questions or concerns regarding this Reward, contact WattsApp Inc. at: contact@wattsapp.ca | www.wattsapp.ca | WattsApp Inc., Toronto, Ontario, Canada

VERSION FRANÇAISE / FRENCH VERSION

WATTSAPP INC.

3 Points per kWh Bonus

Règles officielles de la récompense
Règles et règlements officiels

Période du programme 1er juillet 2026 – 30 juin 2027	Droit applicable Province d'Ontario	Commanditaire WattsApp Inc.
---	--	--------------------------------

contact@wattsapp.ca | www.wattsapp.ca

AUCUN ACHAT NÉCESSAIRE POUR PARTICIPER. CETTE RÉCOMPENSE N'EST PAS UN JEU DE HASARD. IL N'Y A AUCUN TIRAGE. TOUS LES PARTICIPANTS ADMISSIBLES REÇOIVENT LE TAUX DE BONIFICATION, SOUS RÉSERVE DE VÉRIFICATION. LA PARTICIPATION CONSTITUE UNE ACCEPTATION COMPLÈTE DES PRÉSENTES RÈGLES ET DES MODALITÉS GÉNÉRALES DE TRIPLE PLAY PROGRAM.

Nom de la récompense	3 Points per kWh Bonus
Commanditaire	WattsApp Inc.
Période du programme	1er juillet 2026 – 30 juin 2027
Type de bénéfice	Garanti (aucun tirage)
Taux standard	3 Points de recharge par kWh
Taux de bonification	+3 Points de recharge par kWh (en plus du taux de base standard)
Vérification requise	Oui — Vérification annuelle du RCC
Droit applicable	Province d'Ontario, Canada

1. DESCRIPTION ET NATURE DE LA PRÉSENTE RÉCOMPENSE

La récompense 3 Points per kWh Bonus (la « Récompense ») est une récompense garantie, sans tirage, disponible pendant la Période du programme pour les Participants WattsApp admissibles (chacun un « Propriétaire ») ayant sélectionné cette Récompense pendant la Période de sélection. La présente Récompense n'est pas une loterie, un concours ni un jeu de hasard. Tous les Propriétaires qui sélectionnent valablement cette Récompense et demeurent admissibles recevront le taux de gain en Points de recharge indiqué aux présentes, sous réserve de la condition de Vérification.

2. ADMISSIBILITÉ

Pour être admissible à recevoir la bonification, le Propriétaire doit :

- Satisfaire à toutes les conditions d'admissibilité énoncées dans les Modalités générales de Triple Play Program ;
- Posséder un compte WattsApp actif en règle avec au moins un (1) chargeur VE inscrit actif sur la Plateforme WattsApp ;
- Être désigné comme Propriétaire du ou des chargeurs inscrits sur la Plateforme WattsApp en tout temps pendant la Période du programme ;
- Avoir valablement sélectionné cette Récompense pendant la Période levée de rideau (19 juin 2026 à 00 h 01 HE au 30 juin 2026 à 23 h 59 HE) ou la Période de sélection générale (1er juillet 2026 au 31 mai 2027), conformément aux Modalités générales de Triple Play Program ;
- Demeurer en règle avec WattsApp et en conformité avec toutes les modalités applicables du Programme pendant toute la Période du programme.

WattsApp se réserve le droit, en tout temps, de vérifier l'admissibilité et de suspendre le taux de bonification pour tout Propriétaire ne satisfaisant plus aux conditions d'admissibilité.

3. FONCTIONNEMENT DE LA BONIFICATION 3 POINTS PAR KWH

3.1 Taux de bonification

Pendant la Période du programme, les Propriétaires admissibles ayant sélectionné cette Récompense gagneront trois (3) Points de recharge supplémentaires par kWh d'énergie livrée grâce à leurs chargeurs inscrits sur la Plateforme WattsApp (les « Points bonus »). Les Points bonus sont attribués en plus du taux de base standard du Propriétaire, quel qu'il soit. La présente Récompense est structurée comme un bonus fixe de +3 Points par kWh et n'est pas définie par référence au taux de base standard actuel. WattsApp se réserve le droit d'ajuster le taux de base standard en tout temps sans que cela n'affecte le bonus fixe de trois (3) Points supplémentaires par kWh attribué dans le cadre de la présente Récompense.

3.2 Date d'entrée en vigueur — Aucune rétroactivité

Le taux de bonification prend effet à la plus tardive des dates suivantes : (i) le 1er juillet 2026 ; ou (ii) la date à laquelle le Propriétaire sélectionne et confirme cette Récompense sur la Plateforme. Le taux de bonification n'est pas rétroactif à quelque date antérieure que ce soit. Pour plus de certitude : (i) un Propriétaire qui sélectionne cette Récompense le 15 juillet 2026 recevra le taux de bonification pour les sessions admissibles enregistrées à compter du 15 juillet 2026 ; (ii) les sessions enregistrées avant la date de sélection ne recevront pas le taux de bonification ; (iii) aucun ajustement rétroactif de Points ne sera effectué.

3.3 Créditation par session

Les Points sont crédités dans le compte WattsApp du Propriétaire sur une base de session après chaque session de recharge admissible. WattsApp vise à créditer les Points dans les vingt-quatre (24) heures suivant la fin de la session ; toutefois, WattsApp ne garantit pas le délai de créditation et ne sera pas responsable d'un retard. Les soldes de Points sont sujets à ajustement après la Vérification.

3.4 Inscriptions distinctes dans le registre

Dans un souci de transparence et d'auditabilité, les Points de recharge crédités dans le cadre de la présente Récompense apparaîtront comme des entrées distinctes dans le portefeuille de Points de recharge WattsApp du Propriétaire. Plus précisément : (i) les Points au taux de base standard pour chaque session apparaîtront comme une entrée ; (ii) les trois (3) Points bonus par kWh gagnés dans le cadre de la présente Récompense apparaîtront comme une entrée distincte pour la même session. Cette structure d'entrées distinctes garantit une piste d'audit complète et vérifiable de toutes les sources de Points. De même, si le Propriétaire remporte également le Tirage mensuel de 12 points par kWh au cours d'un mois donné, les Points majorés pour ce mois apparaîtront comme une entrée distincte. Cette structure d'entrées distinctes garantit une piste d'audit complète et vérifiable de toutes les sources de Points.

3.5 Sessions admissibles

Une session de recharge est admissible si elle : (i) est enregistrée par un chargeur inscrit dans le compte WattsApp du Propriétaire ; (ii) a lieu à compter de la date de sélection de la présente Récompense par le Propriétaire ; (iii) a lieu pendant la Période du programme ; (iv) est associée à des données de recharge transmises à la Plateforme WattsApp et acceptées par celle-ci.

3.6 Taux de gain — Cumulables

Les taux de gain de Points de recharge dans le cadre du présent Programme sont additifs. Les trois (3) Points bonus par kWh attribués dans le cadre de la présente Récompense se cumulent avec tous les autres taux de gain applicables. Pour plus de certitude, en supposant un taux de base standard de trois (3) Points par kWh, un Propriétaire ayant sélectionné la présente Récompense et remportant également le Tirage mensuel de 12 points par kWh le même mois gagnera dix-huit (18) Points par kWh pour ce mois (3 de base + 3 de bonification + 12 du tirage). Voir les Modalités générales de Triple Play Program pour l'ensemble des règles applicables.

4. CONDITION DE VÉRIFICATION

Les Points accumulés dans le cadre de la présente Récompense sont provisoires (les « Points provisoires ») jusqu'à la réussite de la Vérification annuelle du RCC par le vérificateur tiers de WattsApp. Les règles suivantes s'appliquent aux Points provisoires :

- Les Points provisoires seront reflétés dans le compte WattsApp du Propriétaire mais ne seront pas remboursables en espèces avant la réussite de la Vérification.
- Après la réussite de la Vérification, les Points provisoires seront confirmés et deviendront remboursables pendant la fenêtre de remboursement T1 applicable.
- Si la Vérification révèle des divergences dans les données de recharge, WattsApp se réserve le droit d'ajuster, de réduire ou d'annuler les Points provisoires en conséquence. Les Propriétaires seront avisés de tout ajustement important.
- WattsApp ne sera pas responsable de tout retard dans la Vérification ni de tout ajustement des Points provisoires résultant des constatations de la Vérification.

5. POINTS DE RECHARGE — REMBOURSEMENT

Les Points gagnés dans le cadre de la présente Récompense sont assujettis aux règles générales relatives aux Points de recharge énoncées dans les Modalités générales, notamment les règles de remboursement suivantes :

- Les Points collectés au cours de l'année civile 2026 sont remboursables en espèces pendant la fenêtre de remboursement T1 2027 (1er janvier 2027 – 31 mars 2027), après la réussite de la Vérification du RCC 2026.
- Les Points collectés au cours de l'année civile 2027 sont remboursables en espèces pendant la fenêtre de remboursement T1 2028, après la réussite de la Vérification du RCC 2027.
- Seuls les Points collectés au cours de la même année civile sont admissibles au remboursement dans la fenêtre T1 correspondante. Pour plus de certitude, les Points collectés en 2026 ne peuvent pas être remboursés pendant la fenêtre T1 2028.
- Les Points sont non transférables et n'ont aucune valeur monétaire en dehors du processus de remboursement du Programme WattsApp.

6. DISQUALIFICATION ET CONFISCATION

Le taux de bonification et les Points associés gagnés dans le cadre de la présente Récompense sont sujets à suspension ou confiscation si le Propriétaire est disqualifié en vertu des Modalités générales ou des présentes Règles, notamment : (i) double participation avec un autre agrégateur du RCC au cours de la même période de conformité ; (ii) violation de toute modalité du Programme WattsApp ; (iii) cessation de l'inscription du chargeur sur la Plateforme. En cas de disqualification, WattsApp se réserve le droit d'annuler tout Points provisoire crédité dans le cadre de la présente Récompense.

SUSPENSION ET CONFISCATION

WattsApp se réserve le droit, à sa seule et entière discrétion, de suspendre ou de mettre fin à l'accès d'un Participant à cette Récompense et d'annuler tout Points ou avantage attribué, si le Participant :

A violé toute disposition des présentes Règles de la récompense, des Modalités générales de Triple Play Program ou de toute politique WattsApp applicable ;

A inscrit un chargeur simultanément dans un autre programme d'agrégateur du Règlement sur les combustibles propres (DORS/2022-140) au cours de la même période de conformité ;

S'est livré à des actes frauduleux, abusifs, trompeurs ou de mauvaise foi en lien avec cette Récompense ;

A cessé de satisfaire à toute condition d'admissibilité en tout temps pendant la Période du programme ;

A fourni des renseignements faux, incomplets, inexacts ou trompeurs à quelque stade que ce soit.

La décision de WattsApp sur toutes les questions de suspension et de confiscation est définitive et exécutoire.

CONDITIONS GÉNÉRALES

- **Concours canadien** : La présente Récompense est destiné à être tenu uniquement au Canada et doit être interprété et évalué conformément au droit canadien applicable. NUL EN TOUT OU EN PARTIE LÀ OÙ INTERDIT PAR LA LOI.
- **Acceptation des règles** : La participation à la présente Récompense constitue une acceptation complète, intégrale et inconditionnelle des présentes Règles de la récompense et de toutes les décisions de WattsApp, qui sont définitives et exécutoires en tous points.
- **Modification et annulation** : WattsApp se réserve le droit, à sa seule et entière discrétion, d'annuler, de modifier, de suspendre ou de mettre fin à la présente Récompense en tout temps et

pour quelque raison que ce soit, notamment en cas de défaillance technique, d'intervention humaine non autorisée, de fraude, de force majeure ou de toute autre cause indépendante de la volonté de WattsApp qui compromet l'administration, la sécurité, l'équité ou l'intégrité de la Récompense.

- **Absence de responsabilité en cas de problèmes techniques** : WattsApp n'est pas responsable des erreurs, omissions, interruptions, suppressions, défauts, délais de transmission ou de fonctionnement, vols ou destructions, accès non autorisés, ou altérations d'inscriptions, y compris les inscriptions tardives, perdues, endommagées, illisibles ou incomplètes, ainsi que les défaillances informatiques, téléphoniques, câblées, satellitaires ou de réseau.
- **Aucune affiliation à des tiers** : La présente Récompense n'est en aucune façon commanditée, avalisée, administrée par, ni associée à Tesla, Inc., Interac Corp. ou à tout autre tiers dont les produits ou services pourraient être mentionnés dans les présentes Règles de la récompense.
- **Un seul prix par personne** : Un (1) prix par personne par période de tirage au cours de la Période du programme applicable, sauf indication contraire dans les présentes Règles de la récompense.
- **Incessibilité** : Les prix sont personnels au Gagnant et ne peuvent être cédés à aucune autre personne. Toute tentative de cession d'un prix entraînera sa confiscation immédiate.
- **Droit applicable** : Toutes les lois et règlements fédéraux, provinciaux et municipaux s'appliquent. La présente Récompense est assujéti à toutes les dispositions applicables du Code criminel (Canada), de la Loi sur la concurrence (Canada) et des lois de la province d'Ontario.
- **Langue** : Les présentes Règles de la récompense sont publiées en français et en anglais. En cas de divergence ou d'incompatibilité entre les versions française et anglaise des présentes Règles de la récompense, la version anglaise prévaut et régit.
- **Divisibilité** : Si une disposition des présentes Règles de la récompense est jugée invalide, illégale ou inexécutable, les dispositions restantes continueront de s'appliquer dans toute la mesure permise par le droit applicable.

VIE PRIVÉE ET RENSEIGNEMENTS PERSONNELS

En participant à la présente Récompense, chaque Participant consent à la collecte, à l'utilisation et à la divulgation de ses renseignements personnels par WattsApp Inc. aux fins suivantes : (i) l'administration de la Récompense, notamment la vérification de l'admissibilité et la communication avec les gagnants ; (ii) le respect des obligations légales applicables, y compris les obligations découlant du Règlement sur les combustibles propres du Canada (DORS/2022-140) ; (iii) le cas échéant, la communication d'informations commerciales relatives aux produits et services de WattsApp, moyennant l'obtention préalable d'un consentement séparé.

La collecte et l'utilisation des renseignements personnels sont régies par la Politique de confidentialité de WattsApp, disponible à www.wattsapp.ca, et assujetties à la Loi sur la protection des renseignements personnels et les documents électroniques (LPRPDE, L.C. 2000, ch. 5), à la Loi concernant la protection des renseignements personnels dans le secteur privé du Québec (Loi 25 / Loi P-39.1) et, le cas échéant, aux obligations de conservation des données prévues aux paragraphes 166(1) et 166(3) du Règlement sur les combustibles propres (DORS/2022-140).

La participation à un tirage dans le cadre de la présente Récompense ne constitue pas un consentement à recevoir des messages électroniques commerciaux (« MEC ») de WattsApp. Les MEC seront envoyés uniquement aux Participants qui auront fourni séparément leur consentement exprès ou implicite conformément à la Loi canadienne anti-pourriel (LCAP, L.C. 2010, ch. 23), et incluront un mécanisme fonctionnel de désabonnement. Les Participants peuvent retirer leur consentement à tout moment en utilisant le mécanisme de désabonnement de tout MEC de WattsApp ou en contactant contact@wattsapp.ca.

LIMITATION DE RESPONSABILITÉ

DANS TOUTE LA MESURE PERMISE PAR LE DROIT APPLICABLE, EN PARTICIPANT AU PRÉSENT RÉCOMPENSE, CHAQUE PARTICIPANT ACCEPTE DE DÉGAGER DE TOUTE RESPONSABILITÉ, D'INDEMNISER ET DE DÉFENDRE WATTSAPP INC. ET SES SOCIÉTÉS AFFILIÉES, FILIALES, ADMINISTRATEURS, DIRIGEANTS, EMPLOYÉS, AGENTS, REPRÉSENTANTS, SUCCESSIONS ET AYANTS DROIT RESPECTIFS (COLLECTIVEMENT, LES « PARTIES EXONÉRÉES ») À L'ÉGARD DE TOUTE RÉCLAMATION, DE TOUT DOMMAGE, PERTE, RESPONSABILITÉ, COÛT ET DÉPENSE (Y COMPRIS LES HONORAIRES D'AVOCATS RAISONNABLES) DÉCOULANT DE : (I) LA PARTICIPATION AU PRÉSENT RÉCOMPENSE ; (II) L'ACCEPTATION, L'UTILISATION OU LE MAUVAIS USAGE D'UN PRIX ; (III) TOUTE VIOLATION DES PRÉSENTES RÈGLES DU RÉCOMPENSE PAR LE PARTICIPANT ; OU (IV) TOUTE VIOLATION DES DROITS D'UN TIERS PAR LE PARTICIPANT.

Les Parties exonérées ne seront pas responsables des dommages indirects, accessoires, spéciaux, consécutifs, punitifs ou exemplaires découlant de la Récompense ou de tout prix. La responsabilité totale des Parties exonérées envers tout Participant ne dépassera pas la juste valeur marchande du prix directement en cause.

DROIT APPLICABLE ET COMPÉTENCE

Les présentes Règles de la récompense sont régies et interprétées conformément aux lois de la province d'Ontario et aux lois fédérales du Canada qui s'y appliquent, sans égard aux principes de conflits de lois. Chaque Participant se soumet irrévocablement à la compétence exclusive des tribunaux de la province d'Ontario pour le règlement de tout litige découlant des présentes Règles de la récompense ou de la Récompense.

CONSERVATION DES DOSSIERS

WattsApp conservera des dossiers complets et précis de la présente Récompense pendant une période minimale d'un (1) an suivant la fin de la Période du programme applicable (soit jusqu'au 30 juin 2028 au moins), y compris : (i) tous les documents promotionnels et publicitaires ; (ii) toutes les données d'inscription ; (iii) toutes les Questions d'habileté administrées et les réponses reçues (le cas échéant) ; (iv) tous les documents de sélection des gagnants ; (v) toutes les communications avec les gagnants ; (vi) tous les documents de remise des prix. Lorsque des dossiers recoupent des obligations découlant du Règlement sur les combustibles propres du Canada (DORS/2022-140), la période de conservation plus longue prescrite par les paragraphes 166(1) et 166(3) du RCC (dix (10) ans) s'applique.

CONTACT

Pour toute question ou préoccupation concernant la présente Récompense, communiquez avec WattsApp Inc. à : contact@wattsapp.ca | www.wattsapp.ca | WattsApp Inc., Toronto (Ontario) Canada